
 

Technische vragen (Art. 40 RvO)  
 
Van : T.W. Pauw (PRO Sliedrecht)  
 
Datum : 29 november 2023  
 
Betreft : Raadsvoorstel Winternota 2023 
 

 
 
Geacht college,  
   
Bijgaand hebben wij de volgende vragen aangaande de Winternota.  
   
U stelt:  
De financiële effecten a € 385.000 van het raadsvoorstel exploitatie zwembad en sporthal de  
Lockhorst zijn niet verwerkt in het structurele saldo. Besluitvorming hierover vindt plaats in de 
raad van 12 december 2023  
   

1. Ook de Winternota wordt op 12 december vastgesteld graag ontvangen wij het 
structurele saldo inclusief dit effect. 

 
U stelt:  
3.1 Het toevoegen en onttrekken van een reserve is een bevoegdheid van de raad  
Beslispunten D, E, F en G vloeien voort uit de in 2023 vastgestelde nota reserves & 
voorzieningen.  

2. Betekent dit dit besluit deze beslispunten onomkeerbaar zijn of tenminste bij een negatief 
besluit een probleem opleveren? 

3. Wat is dan de status van beslispunt A,B,C,G en H in deze? 

Investeringen.  
Rioolvervanging Professorenbuurt 2019  
Dit budget (€ 481.000) is onderdeel van het nieuwe benodigde budget in 2026 (wat zal worden  
vastgesteld met het WRP) en kan dus doorgeschoven worden naar 2026.  

4. Wanneer en door wie wordt het WRP besluit genomen? 

Prins Willem Alexanderschool (PWA), locatie Prof. Van der Waalslaan  
De bouw van de uitbreiding van de Prins Willem-Alexanderschool locatie Prof. Van der Waalslaan 
is uitgesteld naar 2024  

5. Welke rede heeft de uitstel? 
6. Bij het besluit in december 2022 was er sprake van enige urgentie, is deze er nog? 
7. U spreekt over een voorbereidingskrediet van € 250.000, graag ontvangen wij het besluit 

waar dit bedrag zo is vastgesteld?  
8. Hoewel de investering hoger is dan de VNG Norm spreekt de VNG voor 2024 over een 

stijging van ruim 12%. Is er al gekeken of alle plannen nog passen in het oorspronkelijke 
krediet 

Integraal Kindcentrum (IKC) Valkweg 
De kosten voor tijdelijke onderwijshuisvesting hoeven nog niet gemaakt te worden in 2023. Het 
hiervoor gereserveerde bedrag is naar verwachting geheel nodig in 2024.  

9. Wat is de rede dat de tijdelijke huisvesting niet nodig is en waar gaat het bedrag van € 
829.000 nu voor worden ingezet in 2024?   
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Hier stoppen wij even met vragen over de investeringen maar eigenlijk zijn vele punten voor ons 
niet helder omschreven. Wellicht komen wij daar later nog op terug.  
   
Afwijkingen  
   
Oprichting BAES B.V. (nadeel € 167.000)  

10. Graag ontvangen wij een concreet overzicht van de opbouw van dit bedrag  

Burgermeester Winklerplein  
   
De bijbehorende dekking blijft beschikbaar in de reserve Koers 2030, zodat deze weer kan 
worden ingezet voor het Burgemeester Winklerplein.  
   

11. Graag ontvangen wij een update van de reserve Koers 2030.  
   
   
Met vriendelijke groet,  
 
Timo Pauw   
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